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Abstract (en)
[origin: WO8401184A1] Said hinge of the strap type as a connection means between the parts to be fixed to the elements to be joined is
characterized in that said strap (1) comprises two cylindrical edgings (2-2a) and in that each of said edgings is intended to cooperate with at least
one groove (5a or 5b) provided in at least one portion (4a or 4b) of a double piece forming a jaw and made integral with each of the elements to be
joined (A-B), a central band of said strap being provided with a minimum width (b) to allow the free mutual rotation of said elements.

Abstract (fr)
Cette charnière du type à sangle comme moyen de liaison entre les pièces à fixer sur les éléments à assembler est caractérisée par le fait que ladite
sangle (1) comporte deux lisières cylindriques (2-2a) et que chacune de ces lisières est destinée à coopérer avec au moins une gorge (5a ou 5b)
pratiquée dans au moins une partie (4a ou 4b) d'une pièce double formant mâchoire et rendue solidaire de chacun des éléments à assembler (A-B),
une bande médiane de cette sangle étant prévue de largeur minimale (b) pour permettre la libre rotation de ces éléments l'un par rapport à l'autre.
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